2021 澳 門 國 際 電 影 節 ®
Macau International Movie Festival® 2021

報名表
Application Form

	報名和作品提交截止時間 Submit Time: 2021.10.31

	出品單位
Producer
	

	郵寄地址
Address
	

	企業網址
Website
	

	連絡人
Contact Person
	
	聯繫電話
Contact Number
	

	電子郵箱
E-mail
	
	郵遞區號
Post Code
	

	影片資訊 Film Information

	片名
Title
	

	類型
Type
	□ 動畫Animated Films  □ 劇情片Dramas  □ 紀錄片Documentary
□ 實驗片Experimental Films  □ 網絡大電影 Internet Films

□ 其他Others

	國家
Country
	
	製作年份
Year of Production
	

	片長
Runtime
	
	影片語言
Language
	

	字幕
Subtitle
	□ 有 Yes    □ 無No
	製片人
Producer
	

	導演
Director
	
	編劇
Writer
	

	剪輯
Film Editor
	
	攝影
Photographer
	

	音樂
Music
	
	電影網站
Film Website
	

	演員
Cast
	

	提交格式
Format
	□ Rmvb     □ AVI     □ MP4     □ 其他Others

	宣傳材料
Press Kit
	□ 海報Poster    □ 劇照Photo    □ 宣傳品DM    □ 其他Others

	曾獲獎項
Awards
	

	影片簡介 Film Introduction

	中文（200字以內）In Chinese, less than 200 words

	英文（250字以內）In English, less than 250 words

	導演及其作品簡介 Introduction of the Director and His / Her Work

	中文 Chinese

	英文English 

	報名須知 Notes of Applicants

	1、報名表格內容請以正體中文填寫，片名、影片簡介、導演及其作品簡介欄位均須加註正確英文名稱。所有填報資料將做為入圍公佈及頒獎典禮依據，請正確填寫。

Submission form shall be completed in traditional Chinese, with English translation for film title, film Introduction, introduction of the Director and His / Her Work. All awards, nominations and the official documentation shall be conformed to the official data submitted.

2、影片報名表及承諾書須加蓋報名影片公司及負責人（或個人報名者）印章。
Submission form and letter of Commitment shall be certified with signature of the company and its leading representative.

	3、報名須繳交資料，請核對並打“√”表示已確認提交。

Attachment Required，Please check and tick to express it has been confirmed to submit.
□影片報名表（請列印後正確填寫完整及簽名蓋章）。

Application form (print to be completely filled and with signature)
□完整影片正片之U盤  3 個（影片需有中、英文字幕）。

Three pieces of USB flash disk of the complete movie (with both Chinese and English subtitles)
□完整影片格式要求MPG/MP4/AVI高清，解析度1920X1080/1080P。
（如有需要，可自行加註水印或參賽影片字樣）

The complete movie should be MPG/MP4/AVI, and 1920X1080 /1080P.

(Watermarking allowed, if necessary)

另需資料盤U盤 1 個，內容包括：

A piece of disc including following information:
 WORD格式的電子報名表
A word document of the electronic application form

 導演照片

A photo of the director

出品公司營業執照副本(電子檔須300dpi以上)

Business license of company (soft copies should be at over 300dpi)

 其他主創簡歷、照片（主演、編劇、攝影、音樂等）

Resumes and photos of other casts (including protagonists, scenarist, cameraman and music producers)
 影片劇照數張(電子檔須300dpi以上)
Several pieces of movie stills (soft copies should be at over 300dpi)
 影片海報兩張以上（JPG格式，像素：300dpi）

At least two copies of film poster ( JPG, 300dpi)
 影片高清片花MPG/MP4/AVI格式。
The movie HD-trailer (MPG/MP4/AVI)

★以上報名影片是否參加由主辦單位組織的入圍影片發行及放映： □是Yes   □否No

Is this film work willing to participate the activities of releasing and screening film works by the host organization of Movie Festival.

★以上報名影片資料概不退還，影片和相關文字資料將無償提供給主辦單位存檔做學術研究使用，並可做學術性放映。The materials will not be returned and the related materials will be offered for free to the host organization for academic research and projected.


承諾書
本人承諾所提交作品和上述填寫內容真實可靠，自願參加第13屆澳門國際電影節電影作品推選單元，尊重並接受電影節組委會的所有參賽細則。
I, the undersigned, promise that all of the details are reliable and authentic, participate of my own free will in the selection of the 13th Macau International Movie Festival, respect and accept the rules of the organizing committee.
申請人簽名                                 日期
Signature                                    Date

提交作品（附報名表及其它附件）郵寄至澳門國際電影節組委會
Please deliver the submitted works (with Application Form and Attachments) to Macau International Movie Festival Organizing Committee.

澳門郵寄地址: 澳門北京街246號 澳門金融中心 13樓L-M座
Address: RUA DE PEQUIM NO.246 MACAU FINANCE CENTRE 13-ANDAR-L-M MACAU

中國大陸郵寄地址（推薦）: 廣東省珠海市香洲區珠海大道1號華發新城64棟102室
郵編:519000, 收件人:盛先生, 電話: 15344885500

網站Website: www.mtm.mo
“澳門國際電影節”組委會聯絡方式 

Contact information of the “Macau International Movie Festival” Organizing Committee 
電話Tel: (853)2840 2840

傳真Fax: (853)2870 2506
郵箱E-mail: bmb@mtm.mo
